
Vatandaş isyanda: “Bu
yolda can güvenliği yok”

Osmaniye Altı Nokta Körler
Derneği Yönetimi, Gençlik ve
Spor İl Müdürü Yusuf Çebi'yi zi-
yaret etti.Ziyarette dernek
başkanı Ziya Demez ve yönetim
kurulu üyeleri ile gönüllü üye
Efes Bardak yer aldı. � Sayfa 2 ’te

Osmaniye İl Jandarma Ko-
mutanlığı, son bir haftada

gerçekleştirdiği operasyonlarla
büyük bir başarıya imza a�ı.

Osmaniye’nin Düziçi ilçe-
sinde Muhsin Yazıcıoğlu

Bulvarı Çevre Yolu, bir kez daha
kazayla gündeme geldi.

� Sayfa 3’de...

� Sayfa 5’te...

Bahçe’de 89 Köy Deprem Konutu Teslim Edildi

AKDENIZ“Basın;
Milletin Ortak Sesidir.”
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Ak Parti Osmaniye Milletvekili Seydi Gülsoy, Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) Genel
Başkanı Dr.Devlet Bahçeli’yi genelmerkezde ziyaret e�i. OsmaniyeAk PartiMilletvekili

Seydi Gülsoy, ziyaret sonrası yaptığı açıklamada, “Hemşehrimiz ve liderimiz SayınDr. Devlet
Bahçeli’yi makamında ziyaret ederek, Osmaniye’de yürü�üğümüz çalışmalar ve devam eden
projeler hakkında bilgi arz e�ik. � Sayfa 5’de...

Her yaz yüreğimizi dağlayan orman yangınları, ne yazık ki bu yıl da Osmaniye'de ve ül-
kenin birçok noktasında etkili olmaya başladı.Uzmanların açıkladığı bazı nedenler, özel-

likle Osmaniye'de yaşanan olay sonrası yeniden gündeme geldi ve herkesi şaşır�ı. Osmaniye’de
geçtiğimiz hafta çıkan bir orman yangınının, yol kenarına atılan cam şişe parçası yüzünden baş-
ladığı ileri sürüldü.Sıcak hava ve kuru otlarla birleşen cam şişe, adeta bir büyüteç gibi güneşi
yansıtarak alevleri bir anda yükseltiyor. � Sayfa 3’te...

Osmaniye'nin Bahçe ilçesine bağlı Bahçe Köyü'nde yapımı tamamlanan 89
köy deprem konutunun anahtarları düzenlenen törenle hak sahiplerine

teslim edildi. Osmaniye'nin Bahçe ilçesine bağlı Bahçe Köyü'nde yapımı ta-
mamlanan 89 köy deprem konutunun anahtarları düzenlenen törenle hak sa-
hiplerine teslim edildi. Anahtar teslim törenine Osmaniye Valisi Dr. Erdinç
Yılmaz da katıldı. Törende konuşan Vali Yılmaz, vatandaşların güvenle oturabi-
lecekleri nitelikte konutların tesliminden duyduğu memnuniyeti dile getirerek,
“3+1, 145 metrekare, yalıtımı 8 cm olan ve C30 betonla inşa edilen köy deprem
konutlarımız, sağlam, rahat ve huzurlu bir yaşam alanı sunuyor” dedi.Vali Yıl-
maz açıklamasında, “Köylülerimiz konutlarına kavuştukları için çok mutlular,
yüzleri gülüyor. Biz de onların yüzünü güldürebilmek, depremin izlerini sile-
bilmek için var gücümüzle çalışıyoruz. Hemşerilerimizin yeni konutlarında ai-
leleriyle birlikte sağlıkla, mutlulukla ve huzur içinde yaşamalarını temenni
ediyorum” ifadelerini kullandı. � Sayfa 3’te...

Osmaniye’de 125 olay,
105 gözaltı!

Küçücük bir ihmal,
koskoca ormanı yok edebiliyor

Başkentte, Bahçeli ve Gülsoy buluşması

Osmaniye’yi TFF 3. Lig’de
temsil eden Osmaniyespor

Futbol Kulübü, yeni sezon öncesi
ciddi sorunlarla karşı karşıya ka-
lırken, İYİ Parti Osmaniye İl Teşki-
latı kulübe destek olmak amacıyla
Sarı Yeşil Taraftarlar Derneği’ni zi-
yaret e�i. Ziyare�e, kulübün yaşa-
dığı yönetim boşluğu, tesis
eksiklikleri ve stad sorunu gün-
deme getirildi.Ziyarete İYİ Parti
Osmaniye İl Başkanı Serat, Merkez

İlçe Başkanı Mustafa Tülüce, Os-
maniye Belediye Meclis Üyesi Dr.
Nuri Yönet ve parti yöneticileri ka-
tıldı. Parti heyeti, kulübün mevcut
durumunun hem şehir kimliği açı-
sından hem de sportif gelecek açı-
sından kaygı verici olduğunu
vurguladı.Ziyare�e öne çıkan ko-
nulardan biri de 6 Şubat deprem-
lerinde yıkılan 6.500 kişilik
Osmaniye Stadı'nın yeniden inşa
edilmemiş olmasıydı.

� Sayfa 5’de...

İyi Parti’den taraftarlar derneğine ziyaret

Osmaniye’de görme
engelliler spora başlıyor
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Karabük'ünEflani ilçesinde
düğün konvoyunun önünü
keserek yol ortasında tavla oy-
nayan gençler, bahşiş aldıktan
sonra araçların geçişine izni
verdi. O anlar cep telefonu ka-
merasıyla kaydedildi.

Eflani ilçesinde düğün kon-
voyunun önü ilginç bir yön-
temle kesildi. Gençler,
konvoyun geçişini engelleye-
rek, yol ortasında tavla oyna-

maya başladı. Konvoydakiler
gençlerin oyunu nedeniyle bir
süre beklemek zorunda kalır-
ken, gelenek gereği gençlere
bahşiş verilmesinin ardından
oyun sonlandırıldı ve araçların
geçişine izin verildi. Konvoy-
daki vatandaşların cep telefo-
nuyla kayde�iği görüntülerde
gençlerin eğlenceli anlar eşli-
ğinde bahşiş aldığı görülüyor.

Kaynak: İHA

Osmaniye İl Jan-
darma Komutan-
lığı, son bir haftada
gerçek leş t i rd iğ i
o p e r a s y on l a r l a
büyük bir başarıya
imza a�ı.

Bir haftalık sü-

reçte meydana
gelen 125 ayrı asa-
yiş olayında toplam
105 şüpheli yakala-
narak adli mercilere
sevk edildi.

Silah ve Uyuştu-
rucu Operasyonları

Jandarma ekip-
lerinin yürü�üğü
aramalarda 2 av tü-
feği, 1 tabanca ve 3
kurusıkı tabanca ele
geçirildi. Uyuştu-
rucu ile mücadele
kapsamında ise

önemli miktarda
madde ele geçirildi:
5 gram bonzai, 607
gram kubar esrar,
174 kök kenevir ve
168 gram kenevir
tohumu, yasa dışı
ticarete büyük
darbe vurdu.

Kaçakçılıkla
Mücadelede
Büyük Başarı
Kaçakçılık faali-

yetlerine karşı yapı-
lan denetimlerde
16.100 adet boş ma-
karon ve 15.630
paket kaçak sigara
ele geçirildi. Bu
ürünlerin piyasaya
sürülmesi jandar-

manın hızlı ve etkili
müdahalesiyle ön-
lendi.

Huzur ve
Güven İçin Karar-
lılıkla Çalışıyorlar

Osmaniye İl Jan-
darma Komutanlı-

ğı’ndan yapılan
açıklamada, "Bölge-
nin huzur ve güven-
liği için
çalışmalarımıza ka-
rarlılıkla devam
ediyoruz." denildi.

Kaynak: Valilik

Düğün konvoyunun önünü
kesip tavla oynadılar

Erzurum'un
Oltu ilçesi, uluslar-
arası düzeyde dü-
zenlenen Palan
Extreme organizas-
yonu çerçevesinde
Türkiye'nin ve dün-
yanın farklı üniversi-
telerinden gelen
sporcu öğrencileri
misafir ediyor.

Etkinlik dahi-
linde ilçeye gelen
öğrenciler, Oltu Be-
lediyesi personelinin
rehberliğinde ilçenin
tarihi, kültürel ve
doğal güzelliklerini
yakından tanıma fır-
satı buldu. Oltu Taşı

çarşısı, tarihi cami-
ler, yöresel mimarili
yapılar ve doğa yü-
rüyüş parkurları
gezi programı içeri-
sinde yer aldı. Katı-
lımcılar, Oltu'nun
kendine has doku-
sunu ve misafirper-
verliğine hayran
kaldılar.
Heyecanlı yarış-
lar olacak

Gezi programı-
nın ardından, orga-
nizasyonun bir
parçası olan teorik
ve pratik spor eği-
timleri, alanında
uzman Palan Ext-

reme eğitmenleri eş-
liğinde gerçekleşti-
rildi. Öğrenciler bu
sayede hem sportif
becerilerini geliş-
tirme imkânı buldu
hem de kültürel açı-
dan zengin bir dene-
yim yaşadı. Palan
Extreme organizas-
yonu, 4 Temmuz'da
Narman'da start ala-
cak. 5-6 Temmuz ta-
rihlerinde Oltu'da
çeşitli yarışmalar ve
etkinliklerle devam
edecek, 8 Tem-
muz'da İspir'de sona
erecek. Yetkililer, bu
tür uluslararası et-

kinliklerin Oltu'nun
tanıtımına katkı sun-
duğunu ve ilçenin
turizm potansiyelini
ortaya çıkardığını
belirtiyor. İlçede bu
tür etkinliklerin arta-
rak devam etmesi
bekleniyor.
"İlçenin tanıtımı
için önemli"
Oltu Belediye

Başkanı Adem Çe-
lebi Palan Extreme
kapsamında Erzu-
rum'un 5 ilçesinde
gerçekleştirileceğini
ifade ederek, " Survi-
vor yarışları, bisiklet
yarışları, tırmanma
yarışları, göletlerde
kano yarışları olarak
düzenlenecek. Top-
lamda 200 öğrenci-
nin katıldığı bir
yarışma düzenleni-
yor. Bu program içe-
risinde Oltu ve Oltu
Belediyesi olarak
ciddi manada pay-
daş olarak görev ve
yer aldık. Bu 200 öğ-
rencimizi Oltu'da

misafir ediyoruz,
gezdiriyoruz. İnşal-
lah Oltu'dan mem-
nun kalırlar. Daha
sonraki süreçte Oltu
Kale meydanında
Uzundere ilçesine
doğru pedal çevire-
cekler. Oltu Şendu-
rak köyünde bir
gece konaklayacak-
lar ve oradaki gö-
le�e, kano
yarışlarına katılacak-
lar. Güzel bir tanıtım
amacı güdüyoruz ve
elimizdeki doğal gü-
zellikleri, tarihi eser-
lerimizi Türkiye'nin
her tarafına duyur-

mayı düşünüyoruz.
Ha�a dünyaya du-
yurmaya çalışıyo-
ruz. Çünkü gelen
üniversite öğrencile-
rimizden yurt dışın-
dan gelenler var.
Türk Cumhuriyet-
leri başta olmak
üzere farklı ülkeleri-
mizden gelen öğren-
cilerimiz var. Onları
burada misafir et-
mekten onur duy-
duk. İnşallah
ilçemizi tanıtım
amacıyla başladığı-
mız bu yolda daha
iyi sonuçlar elde
etmiş oluruz" dedi.

Dünyanın dört bir tarafından gençler buluşuyor

Medipol Acıbadem Bölge
Hastanesi'ndenDr.Öğr. Üyesi
Uğur Tunç, kuru göz hastalı-
ğında, sorunun nedenine göre
kişiye özel tedavinin şart ol-
duğunu belir�i.

Medipol Sağlık Gru-
bu'ndan yapılan açıklamaya
göre, gözyaşı üretimindeki
azalma veya buharlaşma artı-
şıyla ortaya çıkan rahatsızlık,
yanma, batma ve görme kali-
tesinde düşüşe yol açarken, te-
davisinin kişiye özel tanıyla
yapılması gerekiyor.

Açıklamada görüşlerine
yer verilen Dr. Öğr. Üyesi
Uğur Tunç, nedenin doğru
tespiti, tedavi başarısının
anahtarı olduğunu aktardı.

Gözün iki temel tipi oldu-
ğuna dikkati çeken Dr. Tunç,
"Birincisi buharlaşmaya bağlı,
diğeri ise gözyaşı salgısının
azlığına bağlı kuruluk. Buhar-
laşma çevresel faktörlere bağlı
gelişirken, salgı azlığı çoğun-
lukla romatolojik ya da otoim-
mün hastalıklara bağlı
gelişiyor. Bu ayrımı yapmak
tedavide çok önemli." uyarı-
sında bulundu.

Tedavininmutlaka hastaya
özel planlanması gerektiğini
vurgulayan Tunç, gözyaşı
damlalarının seçiminin de
büyük hassasiyet gerektirdi-
ğini belir�i.

Tunç, "Uzun süreli kulla-
nımda koruyucu madde içer-
meyen damlalar tercih
edilmeli. Kirpik diplerinde
yağ azalması olan hastalara
yağlı içerikli, buharlaşma bas-

kınsa hiyaluronik asit içeriği
yüksek damlalar öneriyoruz."
ifadelerini kullandı.

"Steroidler mutlaka
hekim gözetiminde

kullanılmalı"
Kortizonlu (steroid) dam-

laların bilinçsizce kullanılma-
sının ciddi sorunlara yol
açabileceğine işaret eden
Tunç, "Steroidler ilk kulla-
nımda hastaya ciddi rahat-
lama sağlar ancak uzun süre
kontrolsüz kullanımı katarakt
ya da göz tansiyonu gibi ciddi
yan etkilere neden olabilir.
Mutlaka hekim gözetiminde
kullanılmalı." önerisinde bu-
lundu.Buharlaşmaya bağlı ku-
rulukta çevresel faktörlerin
etkisine dikkati çeken Tunç,
telefon, bilgisayar ekranına
uzun süre bakmak, klimalı or-
tamlar, rüzgar gibi faktörlerin
gözyaşını hızla buharlaştırdı-
ğını, bu tür kuruluklarda
yaşam tarzı düzenlemesiyle
semptomların önemli ölçüde
azalabildiğini kayde�i.

Gözyaşı üretiminin ciddi
şekilde azaldığı ileri vakalarda
ise otolog serum veya PRP
damla tedavisinin etkili olabil-
diğini belirten Tunç, şu değer-
lendirmede bulundu:

"Hastadan alınan kan özel
işlemlerden geçirilerek damla
formuna getirilir. PRP damla-
lar, göz yüzeyinin iyileşmesini
destekler. Özellikle ağır ve di-
rençli kuru göz hastalarında
yüz güldürücü sonuçlar alabi-
liyoruz."

Kaynak: AA

Kuru göz hastalığında sorunun kaynağını
tespit etmek tedavi başarısını artırıyor

Osmaniye'nin
Bahçe ilçesine bağlı
Bahçe Köyü'nde
yapımı tamamla-
nan 89 köy deprem
konutunun anah-
tarları düzenlenen
törenle hak sahip-
lerine teslim edildi.

Osmaniye'nin
Bahçe ilçesine bağlı

Bahçe Köyü'nde
yapımı tamamla-
nan 89 köy deprem
konutunun anah-
tarları düzenlenen
törenle hak sahip-
lerine teslim edildi.
Anahtar teslim tö-
renine Osmaniye
Valisi Dr. Erdinç
Yılmaz da katıldı.

Törende konu-
şan Vali Yılmaz,
vatandaşların gü-
venle oturabilecek-
leri nitelikte
konutların tesli-
minden duyduğu
memnuniyeti dile
getirerek, “3+1, 145
metrekare, yalıtımı
8 cm olan ve C30

betonla inşa edilen
köy deprem konut-
larımız, sağlam,
rahat ve huzurlu
bir yaşam alanı su-
nuyor” dedi.

Vali Yılmaz
aç ık l amas ında ,
“Köylülerimiz ko-
nutlarına kavuş-
tukları için çok
mutlular, yüzleri
gülüyor. Biz de on-
ların yüzünü gül-
d ü r e b i l m e k ,
depremin izlerini
silebilmek için var
gücümüzle çalışı-
yoruz. Hemşerile-
rimizin yeni
konutlarında aile-
leriyle birlikte sağ-
lıkla, mutlulukla

ve huzur içinde ya-
şamalarını te-
menni ediyorum”
ifadelerini kul-
landı.

Konutlarını tes-
lim alan vatandaş-
lar ise büyük bir
sevinç yaşadı. Yeni
evlerine kavuşan
hak sahipleri, dev-

letin desteğiyle
sıcak bir yuvaya
kavuşmanın mut-
luluğunu yaşadık-
larını belirtti.
Anahtar teslimi
sonrası vatandaş-
lar, Vali Yılmaz’a
teşekkür etti.

Osmaniye
Valiliği

Bahçe’de 89 Köy Deprem Konutu teslim edildi

Osmaniye Bele-
diye Başkanı İbra-
him Çenet, belediye
başkan yardımcıları
ve birim müdürle-
riyle birlikte kap-
samlı bir yatırım
değerlendirme ve

koordinasyon top-
lantısı gerçekleş-
tirdi.

Toplantıda Os-
maniye’nin gelişimi
için planlanan pro-
jeler ele alındı.

Toplantı sonrası

açıklamalarda bulu-
nan Başkan Çenet,
Osmaniye’nin gele-
ceğine yön verecek
yatırımlar üzerinde
hassasiyetle çalıştık-
larını belir�i.

Çenet, açıklama-

sında şu ifadelere
yer verdi: “A�ığı-
mız her adım, Os-
m a n i y e m i z i n
geleceğini şekillen-
direcek yatırımlarla
sonuçlanacak inşal-
lah. Yollar ne kadar

çetin olursa olsun,
biz birlikte güçlü-
yüz. Hemşerileri-
mizden aldığımız
bu güçleAllah’ın iz-
niyle kadim şehri-
miz için
yapamayacağımız

şey yok.”
Belediye yöne-

timi, önümüzdeki
dönemde projeleri
hızlandırarak ha-
yata geçirmeye ha-
zırlanıyor.

Haber Bülteni

İbrahim Çenet’ten güçlü mesaj:“Birlikte Güçlüyüz”

Osmaniye’de 125 olay, 105 gözaltı!
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Türk i ye ' n i n
tahıl ambarı olarak
adlandırılan kenti
Şanlıurfa'da ayçiçe-
ğinin çiçek açma-
sıyla birlikte
araziler sarıya bo-
yadı. Yenin evlenen
çiftler, fırsatı değer-
lendirip arazileri
doğal düğün stüd-
yosuna çevirdi.

Tü rk i ye ' n i n
tahıl ambarı olarak
adlandırılan Şanlı-
urfa'da araziler sa-
rıya boyandı. Ceylanpınar
ilçesinde bulunan Tarım İşletme-
leri Genel Müdürlüğüne bağlı
Ceylanpınar Tarım İşletmeleri
Müdürlüğündeki (TİGEM) 101
bin 785 dekar alana ekilen ayçi-
çeği, çiçek açtı. Araziler, göz alıcı
manzarasıyla hem düğün fotoğ-
rafçılarının hem de vatandaşların
ilgisini çekiyor. Yeni evlenen çift-
ler, bu fırsatı değerlendirip düğün
fotoğrafı çekmek için ayçiçeği tar-

lalarına akın ediyor. Doğal bir
düğün fotoğrafı stüdyosuna
dönen araziler, eşsiz fotoğrafların
ortaya çıkmasına neden oluyor.

Mayıs ayında ekilen ve hazi-
ran ayı itibarıyla çiçeklenmeye
başlayan ayçiçeği tarlasında ha-
tıra fotoğrafı çekenMehmetAtan,
"Ceylanpınar'a giderken yol boyu
ayçiçeklerin çok güzel manzarası
var. Biz de durup anı olsun diye
fotoğraf çekmek istedik" diye ko-
nuştu. Kaynak: İHA

Sarıya boyanan araziler yeni
evlenen çiftlerin akınına uğruyor

Osmaniye’nin Dü-
ziçi ilçesinde Muhsin
Yazıcıoğlu Bulvarı
Çevre Yolu, bir kez
daha kazayla gün-
deme geldi.

Kazalarla anılan
bu noktada, Yalçınlar
Petrol mevkiinde
sabah saatlerinde bir
motosiklet ile bir mi-
dibüs çarpıştı.

Çevredeki vatan-

daşların ihbarı üze-
rine olay yerine sağlık
ekipleri sevk edildi.
Kazada yaralanan
motosiklet sürücüsü,
ambulansla hastaneye
kaldırılarak tedavi al-
tına alındı.

Sağlık durumu
hakkında henüz
resmi bir açıklama ya-
pılmadı.

Bölge halkı, Muh-

sin Yazıcıoğlu Bulva-
rı’nda yaşanan sık ka-
zalardan bıktığını
belirterek, “Gün geç-
miyor ki kaza olma-
sın” diyerek tepkisini
dile getirdi.

Vatandaşlar, yet-
kililerin artık bu yola
yönelik acil ve kalıcı
çözümler üretmesini
istiyor.

Haber Bülteni

Vatandaş isyanda: “Bu
yolda can güvenliği yok”

Her yaz yüreği-
mizi dağlayan
orman yangınları, ne
yazık ki bu yıl da
Osmaniye'de ve ül-
kenin birçok nokta-

sında etkili olmaya
başladı. Ancak yan-
gınların çıkış sebebi
sanıldığı kadar kar-
maşık değil!

Uzmanların açık-

ladığı bazı nedenler,
özellikle Osmani-
ye'de yaşanan olay
sonrası yeniden
gündeme geldi ve
herkesi şaşır�ı.

O sman i ye ’d e
geçtiğimiz hafta
çıkan bir orman yan-
gınının, yol kenarına
atılan cam şişe par-
çası yüzünden baş-
ladığı ileri sürüldü.

Sıcak hava ve
kuru otlarla birleşen
cam şişe, adeta bir
büyüteç gibi güneşi
yansıtarak alevleri
bir anda yükseltiyor.

İşte yangına
sebep olan diğer şa-
şırtıcı detaylar:

Piknik sonrası ta-
mamen söndürül-
meyen mangal

közleri
Egzozdan çıkan

sıcaklıkla tutuşan
kuru otlar

Doğada unutu-
lan pil, çakmak gibi
yanıcı maddeler

Çocukların oyun
amaçlı yaktığı ateş-
ler

Uzmanlar, “Or-
manların %90’ı
insan eliyle yanıyor.
Bu yangınların
büyük kısmı bilinç-
sizlik ve ihmal yü-
zünden çıkıyor”
diyerek özellikle yaz
aylarında vatandaş-

ları uyarıyor.
Osmaniye gibi

orman varlığı yük-
sek olan şehirlerde,
tek bir izmarit bile
felakete dönüşebili-
yor.

Bu yaz doğaday-
ken bir saniye bile
unutmayın: Bir cam
şişe, bir sigara izma-
riti, bir ihmal...
Hepsi binlerce ağacı
yok edebilir!

Paylaş, farkında-
lık yarat. Çünkü her
ağaç, geleceğimizin
nefesidir.

Haber Bülteni

Osmaniye’nin
Kadirli ilçesinde yer
alan Şehit Muham-
met Mustafa Kara-
börk Fen Lisesi,
üniversite hayali
kuran öğrenciler
için yaz tatilini fır-
sata çeviriyor.

12. sınıfa geçen
öğrenciler için baş-

latılan YKS hazırlık
kursu, gençlerin yaz
aylarını verimli ge-
çirmesini sağlıyor.

Haziran ayında
başlayan ve Ağus-
tos ayına kadar
devam edecek olan
kurslara katılım
yoğun. Geleceğini
şansa bırakmak is-

temeyen öğrenciler,
okul sıralarını yaz
boyunca da boş bı-
rakmıyor.

Kadirli İlçe Milli
Eğitim Müdürü
İlyas Tapsız, kursla-
rın önemine dikkat
çekerek, şu açıkla-
malarda bulundu:

“Başarıyı artır-

mak adına hem öğ-
rencilerimiz hem de
öğretmenlerimiz
yaz kurslarında
büyük bir özveriyle
çalışıyor. Bu gayre-
tin, öğrencilerimi-
zin başarı seviyesini
çok daha yukarılara
taşıyacağına yürek-
ten inanıyorum. Yaz

tatiline ara verip bu
sürece katkı sunan
tüm öğretmenleri-
mize ve çaba göste-
ren öğrencilerimize
teşekkür ediyo-
rum.”

Sınav marato-
nuna erken başla-
yan Kadirli’nin
gençleri, yaz sıca-

ğına rağmen gelece-
ğini inşa etmek için
çalışıyor.

Şehit Muham-
met Mustafa Kara-
börk Fen Lisesi’nde
açılan bu kurslar,
hem öğrencilere
hem de velilere
umut veriyor.

Haber Bülteni

Küçücük bir ihmal, koskoca ormanı yok edebiliyor

Zonguldak'ta yer bilimciler
için 16 ayrı işlemi tek bir uy-
gulamada gerçekleştirerek he-
yelanlarda erken uyarı
yapabilecek, depremlerde
hasar tespit ve zarar azaltma
çalışmalarında kullanılabile-
cek radar uydu görüntülerini
işleyen yazılım geliştirildi.

Zonguldak Bülent Ecevit
Üniversitesi (BEUN) Mühen-
dislik FakültesiHaritaMühen-
disliği Bölümü Öğretim Üyesi
Prof. Dr. Şenol Hakan Ku-
toğlu, ekibi ve proje ortakla-
rıyla üniversitenin Bilimsel
Araştırma Projeleri (BAP) des-
teğiyle hayata geçirilen "Senti-
nel-1" adlı yazılım, radar
uydularından elde edilen veri-
leri analiz ederek deprem, he-
yelan ve çeşitli yer
hareketlerini detaylı biçimde
takip edebiliyor.

Geliştirilen sistem saye-
sinde, afet riski taşıyan bölge-
lerde erken teşhis ve
müdahale imkanları artarken,
kaçak yapılaşma ve yeryüze-
yindeki değişimler de hassas
biçimde tespit edilebilecek.

Zonguldak BEUNRektörü
Prof. Dr. İsmailHakkıÖzölçer,
gazetecilere, Kutoğlu ve ekibi
tarafından geliştirilen yazılı-
mın, radar uydularından elde
edilen yer hareketi verilerini
tek bir programda işleyerek
büyük kolaylık sağladığını
söyledi.

Sistem sayesinde uzman
olmayan kişilerin dahi karma-
şık analizleri rahatlıkla yapa-
bileceğini belirten Özölçer,
programa inançlarının tam ol-
duğunu, ülkenin hizmetine
kullanılabilmesi için gerekli
desteği verdiklerini ifade e�i.

Özölçer, programla dep-
rem fay hatları ve heyelanların
takip edilebileceğini aktararak,
şöyle devam e�i:

"Belki heyelanlar daha ön-
ceden tahmin edilebilecek.
Depremler ve fay hatlarıyla il-
gili ayrıntılı çalışmalar daha
rahat yapılabilecek. Zaman-
dan tasarruf ve ekstra pek çok
işten tasarruf edilmesini sağla-
yan bir program. Ülkemize ve
milletimize hayırlı olsun. İn-
şallah şu an sunucularımız
üzerinde çalışan program
daha sonra farklı alternatiflerle
de sunulabilir. Bizim sunucu-
larımıza girip çalışmak isteyen
tümbilim adamları veya başka
kişiler bunu kullanabilecek.
Radar uydularını işleyip, dün-
yanın herhangi bir yerindeki
yer hareketlerini tespit edebi-
lecekler. Bu da hepimiz için bir
fayda sağlıyor."

- "Tüm bölgeleri yer bilim-
cilerimizin çalışmasını müm-
kün hale getirdik"

Kutoğlu, radar uydularının
sunduğu büyük veri setlerinin
işlenmesinin son derece kar-
maşık ve zahmetli bir süreç ol-
duğuna dikkati çekerek,
jeolojik afetlerin ortaya çıkarıl-
ması, erken uyarı yapılabil-

mesi, zarar azaltma çalışmaları
ile aktif fay hatları ve aktif he-
yelanların belirlenmesi gibi ça-
lışmaların günümüzün en ileri
teknolojisi olan radar uydula-
rıyla gerçekleştirilebildiğini
anla�ı.

Radar uydularının verileri-
nin işlenmesinin kolay bir ça-
lışma olmadığını belirten
Kutoğlu, bunun dünyada az
sayıda bilim insanı tarafından
gerçekleştirilebildiğini, prose-
sinin son derece zahmetli ol-
duğunu ve arka planda çok
sayıda programın oluşturulup
değerlendirilmesi gerektiğini
kayde�i.

Kutoğlu, yazılım sayesinde
2014 yılından itibaren günü-
müze kadar radar uydu gö-
rüntülerini alarak, arka planda
16 ayrı yazılımı birleştirerek,
otomatik şekilde görüntüleri
değerlendiren yazılım ortaya
çıktığını anlatarak, şunları
kayde�i:

"Tüm bölgeleri yer bilimci-
lerimizin çalışmasınımümkün
hale getirdik. Burada çalışaca-
ğınız bölgeyi belirleyip geo-
metrik olarak seçiyorsunuz
ondan sonra hangi tarihler
arasında görüntüyü işlemek
istiyorsanız onu seçiyorsunuz.
Daha sonra bir butona bası-
yorsunuz yazılım çalışmaya
başlıyor. Bu seçtiğiniz bölge-
nin büyüklüğüne ve zaman
aralığına bağlı olarak arka
planda görüntüleri uzay ajans-
ları indiriyor. Bu görüntüler
gigabayt boyutunda. Bunları
indirdikten sonra arkada oto-
matik olarak adım adım 16
ayrı program çalışıyor ve en
sonunda seçtiğimiz bölgedeki
yer hareketlerine zaman serisi
olarak gösterilmesi mümkün
oluyor."

Bu çalışmanın zarar
azaltma stratejilerinin gelişti-
rilmesine önemli katkı sundu-
ğunu vurgulayan Kutoğlu,
"Program sunucularımız üze-
rinde kurulu durumda. As-
lında internet üzerinden de
çalıştırılabiliyor ama tüm kul-
lanıcılara internet üzerinden
uygulamayı açtığımız zaman
bizim sunucularımız üzerinde
çok büyük bir yoğunluk aça-
cağından çalışmak isteyen
araştırmacılarımıza şu anda
üniversitemiz içerisinden gelip
faydalanabilirler." ifadelerini
kullandı.

Kutoğlu, yazılımın ilerle-
yen dönemde daha büyük
desteklerle genişletilebileceği-
nin, uygun sunucu altyapısı
sağlandığında internet üzerin-
den aynı anda çok sayıda kul-
lanıcının faydalanabileceği bir
sisteme dönüştürülebileceği-
nin altını çizerek, geliştirilen
yazılımla yeryüzeyindeki
zemin hareketlerinin ayrıntılı
şekilde izlenebildiğini, zayıf
zeminlerin ve fay hareketlerin-
den etkilenen bölgelerin açıkça
görülebildiğini kayde�i.

Kaynak: AA

Deprem ve heyelan takibini
kolaylaştıran yazılım geliştirildi

Osmaniye Valisi
Dr. Erdinç Yılmaz,
vatan uğruna ca-
nını feda eden kah-
r a m a n l a r ı
unutmuyor.

Vali Yılmaz, 23
Mart 2005 tari-
hinde Sinop 2.
Elektronik Birlik
Komutanlığında
vatani görevini ya-
parken görevi ba-
şında geçirdiği

kalp krizi sonucu
şehit olan Piyade
Er Serkan Çenet’in
ailesini evlerinde
ziyaret e�i.

Vali Yılmaz, zi-
yaret sırasında şe-
hidin ailesine
başsağlığı dilekle-
rini ileterek, her
daim yanlarında
olduklarını belir�i.
Şehidin annesi ve
babasıyla samimi

bir sohbet gerçek-
leştiren Vali Yıl-
maz, onların hal ve
hatırlarını sordu,
istek ve ihtiyaçla-
rını dinledi.

"Vatanımız ın
bölünmez bütün-
lüğü uğruna canını
feda eden aziz şe-
hitlerimizin ema-
neti olan aileleri
bizlere birer kutsal
emanet. Onların

acılarını paylaş-
mak, yanlarında
olmak boynumu-
zun borcudur"
diyen Vali Yılmaz,
şehit Piyade Er Ser-
kan Çenet’e Al-
lah’tan rahmet
dileyerek, ailesine
sabır temennisinde
bulundu.

Ziyaret, duygu-
sal anlara sahne
olurken, Vali Yıl-

maz’ın bu anlamlı
davranışı takdirle
karşılandı.

Osmaniye halkı,
vatan için toprağa
düşen kahramanla-
rın unutulmadığını
ve onların geride
bıraktıkları ailele-
rin her zaman dev-
letin ve milletin
güvencesinde ol-
duğunu bir kez
daha gördü.

Valilikten yapı-
lan açıklamada da,
şehit aileleriyle
güçlü bağların sür-
dürülmesinin ve
onların her daim
desteklenmesinin
Osmaniye Vali-
liği’nin öncelikli
görevleri arasında
olduğu vurgu-
landı.

Osmaniye
Valiliği

Fen lisesinde YKS'ye hazırlık kursu başladı

Vali Yılmaz’dan Şehit Ailesine anlamlı ziyaret
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Eskişehir'de yaşayan 16 yaşındaki Egemen
Dönertaş, annesinin yönlendirmesiyle başladığı
cam sanatında doğadan aldığı ilhamla oluştur-
duğu figürleri, Tarihi Odunpazarı Evleri Bölge-
si’ndeki atölyede üretiyor.

Eskişehir'de 2009 yılında dünyaya gelen ve
lise 3'üncü sınıf öğrencisi Dönertaş, 8 yaşınday-
ken cam sanatçısı annesi Yasemin Dikmen'in kur-
duğu cam atölyesinde sanatla tanıştı. İlk yıllarda
annesiyle denemeler yapan ve ateşi kullanmayı
öğrenerek kendi figürlerini oluşturmaya başlayan
Dönertaş, 8 yıllık süreçte edindiği bilgi ve tecrü-
beyi atölye çalışmalarıyla paylaşmayı amaçlıyor.
Egemen Dönertaş, AA muhabirine, başlangıçta
küçük olması nedeniyle annesinin endişelendi-
ğini ancak ısrarıyla 8 yaşında camla çalışmaya
başladığını söyledi.

Sanata ilgisinin her geçen yıl daha da pekişti-
ğini belirten Dönertaş, "Zamanla el alışkanlığım
ar�ı. Genellikle ellerim yanıyor ama bu durumu
önemsemiyorum.Aklımdaki tasarımı üç boyutlu
hale getirebilmek benim için her şeye değiyor."
dedi.

Dönertaş, hiçbir kalıp kullanılmadan, yalnızca
el aletleriyle şekillendirilen cam sanatının zor-
luklarına dikkati çekerek, "Tamamlanmamış fi-
gürde meydana gelen hasar onarılamıyor. Zarar
gören bir figürü tekrar aleve sokamıyoruz. O ne-
denle yeniden başlamak zorunda kalıyoruz. Bu
da sanatın en zahmetli yönlerinden biri." diye ko-
nuştu. "Hayvanların anatomik yapıları beni çok
etkiliyor"

Hem içi dolu camlarla hem de üfleme yönte-
miyle çalıştığını dile getiren Dönertaş, üflemenin
daha fazla dikkat gerektirdiğini ancak iki yönte-
min de kendisine büyük keyif verdiğini anla�ı.

Özellikle hayvan figürleri üzerinde çalışmayı

tercih e�iğini belirten Dönertaş, şu ifadeleri kul-
landı:

"Hayvanların anatomik yapıları beni çok etki-
liyor. Özellikle örümcek türlerinde çok fazla çeşit
var. Ufak bir detay bile bambaşka bir türü ortaya
koyabiliyor. Bu yüzden doğa temalı figürler üze-
rinde çalışmayı çok seviyorum, konu asla tüken-
miyor."

Cam sanatındaki temel bilgileri annesinden
edindiğini dile getiren Dönertaş, ondan aldığı
kurslar ve özel derslerin yanı sıra deneyimli us-
talara sorular yönelterek kendisini geliştirdiğini
ifade e�i.

Gerçekçi cam figürler üretmeye odaklandığını
anlatan Dönertaş, "Özellikle turistler çalışmala-
rımı merak ediyor. 16 yaşında biri olarak bu fi-
gürleri yapmam onları çok şaşırtıyor. Bazen
atölyede çalışırken beni izliyorlar, tepkiler ol-
dukça olumlu." dedi.

Her figürün yapım süresinin detayına ve zor-
luk derecesine göre değiştiğini belirten Dönertaş,
"Bazıları birkaç dakikada, bazıları ise saatler sü-
rebiliyor. Detay çalıştığım zamanlarda bu süre
daha da uzuyor. Örneğin örümcek oldukça de-
taylı bir figür, eklemlerini ayrı ayrı yapıyoruz."
ifadelerini kullandı. Annesiyle çalışmanın ayrı
motivasyon sağladığını ifade eden Dönertaş, "Bir-
birimize destek oluyoruz. Küçük bir rekabet de
var aramızda. O figür yapıyor, ben daha iyisini
yapmaya çalışıyorum. Bu da gelişimime katkı
sağlıyor." değerlendirmesinde bulundu.

Cam sanatında öğrenmenin süreklilik gerek-
tirdiğini vurgulayan Dönertaş, yaz aylarında an-
nesinin eğitimlerle destek verdiğini ve bu sanatı
gelecekte meslek olarak sürdürmeyi hedefledi-
ğini sözlerine ekledi.

Kaynak: AA

Yaşam Haberleri

Genç cam sanatçısı, doğadan
Aldığı ilhamla figürler tasarlıyor

Trabzon ve Ordu'da, ağustos
ayının ilk haftası başlaması plan-
lanan fındık hasadı öncesi ürün
kaybının önlenmesine yönelik
zararlılarla mücadele çalışmala-
rına ağırlık verildi.

Karadeniz Bölgesi'nin önemli
üretim ve ihraç ürünlerinden fın-
dıkta 2025 ürünü için kolları sı-
vayan üreticiler, bu günlerde
bahçelerin alt temizliği, ilaçlama
ve kahverengi kokarca zararlı-
sıyla mücadeleye ağırlık veriyor.

Fındık başta olmak üzere
meyve ve sebzelere de zarar
veren kahverengi kokarca zarar-
lısına karşı kimyasal ve biyolojik
mücadelesini hız kesmeden sür-
düren üreticilere ilgili kurumlar
da destek veriyor. Bu kapsamda
Trabzon'daki üreticilere, İl Tarım
ve Orman Müdürlüğü, Trabzon
Ticaret Borsası (TTB) ve ziraat
odalarınca 250'yi aşkın eğitim ve-
rildi, 2 binden fazla broşür dağı-
tıldı. Bunun yanı sıra 715 litre
bitki koruma ürünü ile 56 bin sa-
muray arısı da doğaya salındı.
Ordu'da da İl Tarım ve Orman
Müdürlüğü ile ziraat odalarının
desteğiyle 800 sülün ile 245 bin
samuray arısı doğaya bırakıldı.

"Fındık ihracatının 4 milyar
doların üzerine çıkmasını hedef-
liyoruz"

TTB Yönetim Kurulu Başkanı
Eyyüp Ergan, AA muhabirine,
fındığın ülke ihracatı için önemli
bir tarım ürünü olduğunu söy-
ledi.

Fındık ihracatının ülkeye yıl-
lık 2 milyar 700 milyon dolar ci-
varında getirisinin olduğunu
belirten Ergan, "2025 sezonunda
da o rakamı bekliyoruz ama fın-
dık ihracatının 3- 4 milyar dola-
rın üzerine çıkmasını
hedefliyoruz." dedi.

Ergan, Türkiye'de 740 bin
hektarlık dikili fındık alanı oldu-
ğunu ifade ederek, "Bunlardan
ortalama 200 kilogram elde e�i-
ğimiz taktirde 1,5 milyon tonu
geçiyoruz. Dolayısıyla 1,5 milyon
ton fındık üretirsek, söylemiş ol-
duğumuz 4 milyar dolarları ya-
kalarız." diye konuştu.

Yeni sezon fındıkta ürün
kaybı yaşanmaması adına topye-
kun bir mücadele verildiğini an-
latan Ergan, sözlerini şöyle
sürdürdü:

"Kahverengi kokarca sadece
fındık değil, tüm tarım ürünle-
rinde sıkıntı. TTB olarak
2018'den beri kokarcayla müca-
dele için çalışmalar yapıyoruz.
Geçen sene Tarım ve Orman Ba-
kanlığı, İl Tarım ve Orman Mü-
dürlüğüyle üreticilerimize
kokarcayla mücadele nasıl yapı-
lır konusunda brifinglerini ver-
dik. Bu sene de üreticilerimize
zirai mücadelede, kokarca ve za-
rarlarına karşı mücadele ilacı da-
ğı�ık."

"Türkiye'de 1 milyon samu-
ray arısı doğaya salınacak"

Ergan, üreticilerin ilaçları za-
manında vurduklarını belirterek,
bunun dışında samuray arısı sa-
lımı yapıldığını ifade e�i.

Türkiye'de 1 milyon samuray
arısının doğaya salınacağını vur-
gulayan Ergan, "Biliyorsunuz bu
doğal mücadele, biyolojik müca-
deledir. Bumücadeleyle de inşal-
lah kokarcanın sonunu bu yıl
getireceğiz." dedi. Ergan, Trab-
zon'da toplam 56 bin samuray
arısı salınımı yapıldığını anlata-
rak, şunları kayde�i:

"Biz de ücretsiz 1000 ilaç da-
ğı�ık. Bu ilaçlar haziran ayı içeri-
sinde üreticiler tarafından
bahçelere vuruldu. Şu anda bah-
çelerde zaten alt temizliği ve ilaç-
lamalar yapılıyor. Bunlar
yapıldığı taktirde bizim de ko-

karcayla alakalı takiplerimiz
devam edecek."

Fındığın dallarda kendisini
göstermeye başladığını aktaran
Ergan, "Geçen seneye nazaran
çok daha iyi görünüyor. Bundan
sonra hava şartları ve zararlılarla
mücadeleler iyi giderse Trab-
zon'da bu sene geçen seneden
daha iyi ürün alacağımızı düşü-
nüyoruz." şeklinde konuştu.

"Kokarca zararlısı yürütülen
çalışmalarla ciddi oranda baskı-
landı"

Türkiye Ziraat Odaları Birliği
(TZOB) Yönetim Kurulu Üyesi
Arslan Soydan da fındığın hem
Karadeniz hem de ülkenin çok
kıymetli bir ürünü olduğunu
ifade e�i.

Üreticilerin fındığın daha ve-
rimli ve kaliteli olarak pazara in-
dirilmesi için büyük emek
verdiğini dile getiren Soydan,
son yıllarda bölgede kahverengi
kokarca zararlısına karşı müca-
dele verildiğini anla�ı.

Soydan, Ordu başta olmak
üzere çevre illerde yoğun olarak
görülen kahverengi kokarca za-
rarlısının yürütülen çalışmalarla
ciddi oranda baskılandığını vur-
gulayarak, devlet ve millet işbir-
liği içerisinde önemli
mücadelelerin yapıldığını kay-
de�i.

İl Tarım ve Orman Müdür-
lüğü koordinasyonunda, ziraat
odaları ve muhtarların desteğiyle
265 bin kışlağın ilaçlandığını be-
lirten Soydan, ilaçlama çalışma-
larının devam e�iğini aktardı.

"Samuray arıların biyolojik
mücadelede etkili olacağını bek-
liyoruz"

Soydan, Karadeniz'de başta
fındık olmak üzere 300 bitkiye
zarar veren kahverengi kokarca

ile biyolojik mücadele için do-
ğaya sülün ve samuray arısı bıra-
kıldığına dikkati çekerek, üretim
istasyonlarında üretilen 800 sü-
lünün Ordu'nun Fatsa, Perşembe
ve Çamaş ilçelerindeki bahçele-
rin etrafına salındığını belir�i.

Bunun yanı sıra Ordu gene-
linde 245 bin samuray arısının
salımı yapıldığını aktaran Soy-
dan, "Kahverengi kokarca zarar-
lısıyla biyolojik mücadele için
üretilen samuray arılarının 245
binin salımı ilimizde gerçekleşti-
rildi. Bu oldukça önemli. Samu-
ray arıların biyolojik mücadelede
etkili olacağını bekliyoruz. Arıla-
rın kokarca zararlısını yok et-
meye yönelik mücadelesi devam
ediyor." dedi.

Soydan, üreticilerin kimyasal
ilaçlamalara devam e�iğini belir-
terek, sözlerini şöyle sürdürdü:

"İçinde bulunduğumuz
dönem aynı zamanda fındık
kurdu ve küllenme hastalığına
yönelik ilaçlama yapılan bir
dönem.

Üreticilerimiz bu çalışmala-
rına aralıksız devam ediyor.
Bizim üreticilerimizden beklenti-
miz hem kokarca hem de fındık
kurdu ve küllenmeye karşı ilaç-
lama çalışmalarına devam etmesi
yönünde. Biz fındığın hasadına
yaklaşık bir ay kala ürünün za-
rarlılardan kurtarmak için topye-
kun mücadeleye devam
edeceğiz."

Bu durumun ihmale gelme-
yeceğini vurgulayan Soydan, "Bu
mücadeleyi ihmal edersek kokar-
canın popülasyonu yeniden arta-
bilir. Bu nedenle tedbiri elden
bırakmıyoruz. Adeta seferberlik
şeklinde her koldan mücadele
sürüyor." ifadesini kullandı.

Kaynak: AA

Fındık hasadı öncesi "kritik hazırlıklar"
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Osman i ye ’d e
eski mahalle muhta-
rının iki katlı evinin
üst katında yangın
çıktı.

AlibekirliMahal-
lesindeKenanAlibe-
kiroğlu’na ait iki
katlı evin üst ka-
tında henüz belirle-
nemeyen nedenle
yangın çıktı.

Yangını fark
eden çevredekiler
durumu 112 Acil
Çağrı Merkezi'ne
bilgi verdi.

İhbar üzerine
olay yerine gelen it-
faiye ekipleri yan-
gını söndürdü.

Yangında ev kul-
lanılmaz hale geldi.

Haber Bülteni

Bilecik'in Gölpa-
zarı ve Osmaneli il-
çelerinde meydana
gelen orman yangın-
larının ardından
zarar gören vatan-
daşlar için kontey-
ner kentler
kurulmaya başlandı.

Gölpazarı ve Os-
maneli ilçelerimizde
geçtiğimiz günlerde
çıkan orman yangın-
ları, bölge halkını
derinden etkilerken,
devletin tüm ku-

rumları hızla hare-
kete geçti. AK Parti
Bilecik İl Başkanı
Serkan Yıldırım,
yangınların kontrol
altına alınmasının
hemen ardından,
afe�edelerin ba-
rınma ihtiyacını kar-
şılamak amacıyla
konteyner kentlerin
kurulumunun başla-
dığını söyleyerek,
"AFAD, Bilecik Vali-
liği, ilçe belediyeleri
ve çeşitli bakanlık-

lara bağlı ekipler
bölgede koordineli
bir şekilde çalışma-
larını sürdürüyor.
Özellikle evleri zarar
gören vatandaşlar
için konteynerler
Gölpazarı ve Osma-
neli'ye sevk edildi ve
yerleştirme süreci
başladı. İlk kontey-
nerler, temel yaşam
ihtiyaçlarını karşıla-
yacak şekilde dona-
tıldı. Yetkililer,
bölgede hasar tespit

çalışmalarının sür-
düğünü, ayrıca sos-
yal destek
ekiplerinin vatan-
daşlara hem psiko-
lojik hem de maddi
destek sağlandı.
Devletimiz her
zaman milletimizin
yanındadır. Yaraları-
mızı birlikte sarıyo-
ruz ve halkın
yanında olmaya
devam edeceğiz"
dedi.

Kaynak: İHA

Konteyner kentler yangın bölgelerine sevk edildi

İki katlı evde çıkan yangın söndürüldü

Osmaniye Altı
Nokta Körler Der-
neği Yönetimi,
Gençlik ve Spor İl
Müdürü Yusuf Çe-
bi'yi ziyaret e�i.

Ziyare�e dernek
başkanı Ziya
Demez ve yönetim
kurulu üyeleri ile
gönüllü üye Efes
Bardak yer aldı.

İl Müdürü
Yusuf Çebi, ziya-
re�en duyduğu
memnuniyeti dile

getirerek kurum
olarak her daim en-
gellilerin yanında
olduklarını belir�i.

Dernek başkanı
Ziya Demez ise mi-

safirperverliğinden
dolayı Çebi'ye te-
şekkür e�i.Çebi, zi-
yaretin anısına
dernek başkanı
Ziya Demez'e sat-

ranç takımı hediye
e�i. Demez, ziyare-
tin ardından yaptığı
a ç ı k l a m a d a ,
"Görme engelli bi-
reylerin spora katı-

lımı konusunda ve-
rimli bir görüşme
yaptık. Temenni-
miz; en kısa sürede
kendilerine uygun
branşlarla spor yap-

maya başlamaları-
dır. Sayın Müdürü-
müzün desteği
bizleri mutlu e�i.
Görme Engelliler İl
Temsilcisi olarak
şahsıma hediye edi-
len özel satranç ta-
kımı için kendisine
teşekkür ederim.
Daha kapsayıcı bir
Osmaniye için hep
birlikte çalışıyoruz"
ifadelerini kullandı.

Altı Nokta Kör-
ler Derneği

Osmaniye’de görme engelliler spora başlıyor

Ak Parti Osma-
niye Milletvekili
Seydi Gülsoy, Milli-
yetçi Hareket Partisi
(MHP) Genel Baş-
kanı Dr.Devlet Bah-
çeli’yi genel
merkezde ziyaret
e�i.

Gülsoy, ziyare�e
geçmiş olsun temen-
nisinde bulunarak
Osmaniye ile ilgili
projeler hakkında
Bahçeli'ye bilgi

verdi.
MHP lideri Bah-

çeli ziyare�en duy-
duğu memnuniyeti
dile getirdi.

Osmaniye Ak
Parti Milletvekili
Seydi Gülsoy, ziya-
ret sonrası yaptığı
açıklamada, “Hem-
şehrimiz ve lideri-
miz SayınDr. Devlet
Bahçeli’yi maka-
mında ziyaret ede-
rek, Osmaniye’de

yürü�üğümüz ça-
lışmalar ve devam
eden projeler hak-
kında bilgi arz e�ik.
Sayın Genel Baş-
kana geçmiş olsun
dileklerimizi de ilet-
tik. Nazik kabulleri
ve ilgileri için şük-
ranlarımı sunuyo-
rum. Kendilerine
sağlık ve afiyet dili-
yorum.” ifadelerini
kullandı.

Haber Bülteni

Başkentte, Bahçeli ve Gülsoy buluşması

Uzmanlar, yaz tatilinde öğ-
rencilerin sosyal ve doğayla iç içe
aktivitelerde bulunması, bu sü-
reçte teknolojiden tamamen uzak
kalmak yerine dijital okuryazar
olmayı öğrenmeleri tavsiyesinde
bulunuyor.

Hace�epe Üniversitesi (HÜ)
Eğitim Fakültesi Dekanı Prof. Dr.
Şefika Şule Erçetin, AA muhabi-
rine yaptığı açıklamada, öğrenci-
lere tatil sürecine yönelik
tavsiyelerde bulundu.

Gençlerle çocukların sosyal
medyada geçirdikleri süre ve diji-
tal alışkanlıklarında ailelerin ro-
lüne dikkati çeken Erçetin,
öğrencilerin bu konularla ilgili bi-
linç kazanabilmeleri için ailelerin
özenli davranması gerektiğini be-
lir�i.

Erçetin, öğrencilerin hayatın-
dan teknolojiyi çıkarmaya çalış-
manın akıllıca olmadığını
vurgulayarak, "Teknolojiyi, ço-
cuklarımızın bilimsel etkinlikler
için kullanmasını sağlamamız,
doğru yer ve zamanda, doğru sü-
relerde, doğru insanlarla etkile-
şim geliştirdikleri ortamlara
dönüştürmemiz önemli. Yasakla-
mak değil, iyi ve doğruya, dijital
beceriler geliştirecekleri süreçlere
yönlendirmemiz daha uygun ola-
caktır." diye konuştu.

Tatilin, dinlenmenin yanı sıra
gelişmek, büyümek ve çeşitli faa-
liyetleremerak duymak için fırsat
olduğunu dile getiren Erçetin, bu
dönemde ilkokul çağındaki öğ-
rencilerin bol bol oyun oynama-
ları, doğada vakit geçirmeleri,
aileleriyle ve arkadaşlarıyla kitap
okumak, birlikte resim yapmak
gibi paylaşımlarda bulunmalarını
önerdi.

"Tatil, dinlenmek ve dün-
yayı anlamaya çalışmak

için çok önemli"
Erçetin, ortaokul öğrencileri-

nin de tatil dönemini, bilim ve sa-
natla daha bilinçli şekilde
ilgilenebilecekleri, dijital beceriler
kazanabilecekleri, ilgi duydukları
ve başarılı olabilecekleri alanları
keşfedecekleri dinlenme sürecine
dönüştürebileceklerini vurguladı.

Lise çağındakiler için tatilin
daha stratejik bir zaman dilimi ol-
duğuna işaret eden Erçetin, bu
öğrencilerin tatili, kendilerinin
güçlü yönlerini anlama konu-
sunda kritik bir zaman olarak de-
ğerlendirmeleri tavsiyesinde
bulundu. Erçetin, "Bazı kurumla-
rımızın bünyesinde sanata, bilime
dair gerçekleştirilen etkinlikler
var. Artık gençler, TEKNOFEST
gibi bilime ve araştırmaya ilişkin
bir sürü etkinliğe ve çalışmaya ilgi
duyuyorlar. Bunu arkadaşlarıyla
ve kendilerine katkı sağlayan, on-
larla birlikte olmak isteyen ailele-
riyle beraber gerçekleştirebilirler."
değerlendirmesinde bulundu.

Erçetin, üniversite öğrencileri-
nin doğal alanlarda vakit geçire-
bileceğini, yurt içi veya yurt
dışında çeşitli projelerde gönüllü
çalışmalara katılabileceğini be-

lir�i. Bunların sadece
bilgiye dayalı öğren-
menin değil, yaşamı,
evreni, kendini anla-
maya ve tanımaya yö-
nelik öğrenmenin de
bir parçası olduğunu
anlatan Erçetin, sözle-
rine şöyle devam e�i:

"Hangi yaşta olur-
sak olalım, tatil haki-
katen dinlenmemiz,
dünyayı yeniden anla-
maya çalışmamız için
çok önemli ve değerli-
dir. Bu yaz çocukları-

mızın gökyüzüne bakıp yıldızları
saydığı, yıldızları seyretmekten
mutlu olduğu, acaba ne zaman
hangi Türk'ün uzaya yeniden gi-
deceğini düşündüğü ve 'o ben
olabilir miyim' diye hayaller kur-
duğu, bunun için neler yapabile-
ceğine ilişkin kendini ve
yeteneklerini sorguladığı harika
bir zaman dilimi olsun."

"Çocukluğun doğasında
bazen sıkılmak da var"
Orta Doğu Teknik Üniversi-

tesi (ODTÜ) Psikoloji Bölümü
Öğretim Üyesi Doç. Dr. Başak
ŞahinAcar da ekran kullanımının
yaş normuna uygun olarak sınır-
landırılması ve ilkokul çağındaki
öğrencilerin belirli sürelerde,
kontrollü şekilde ekran karşısında
olması önerisinde bulundu.

Ergenlik döneminden itibaren
öğrencilerin sosyal medyayla ta-
nıştığını ifade eden Acar, şunları
kayde�i:

"Sosyal medya bambaşka ka-
pılar açıyor, çünkü tanımadığımız
insanlar, reşit olmayan ve gelişi-
mini daha tamamlamamış çocuk-
larımıza ulaşabilir.
Tanımadığımız bir insanla sosyal
medya üzerinden tanıştığımızda
nasıl davranmak, hangi bilgileri
verip vermemek gerektiği, nelerin
'kırmızı bayrak' dediğimiz ciddi
tehlikeler arz edebileceği gibi ko-
nularda eğitim verilmesi çok
önemli. Hangi haberin doğru,
hangi haberin yanlış olduğu,
yapay zeka dediğimiz yeni uygu-
lamalarla neyin gerçek içerik ol-
duğu, neyin üretildiğinin farkına
varılması yönünde dijital okurya-
zarlık eğitimlerinin olması, ha�a
müfredata girmesi çok olumlu
olur."

Acar, tatilde dinlenmenin
önem taşıdığını, hiç ara vermeden
sürekli çalışmanın sağlıklı olma-
dığını belirterek, aralar vermenin
belleğin işlevselliği açısından öğ-
renilen bilgilerin sağlamlaşması
için güzel bir fırsat olduğunu vur-
guladı. İlkokul çağındaki öğrenci-
lerin ebeveynlerine, sürekli
aktiviteler bulma çabasına girme-
meleri tavsiyesinde de bulunan
Acar, çocukların zaman zaman sı-
kılmasının da yararlı olabilece-
ğine dikkati çekti. Acar,
"Çocukluğun doğasında bazen sı-
kılıp, o sıkılmaktan bir şeyler ya-
ratmak da var. Çocuk için bilişsel
becerileri geliştiren oyuncaklar
muhakkak önemli ama bazen
çocuk bir taşla, bir parça pamukla,
kumla ya da evdekimalzemelerle
de oynayabilir. Bir şeyler yarat-
mak, sıfırdan oyuna çevirmek as-
lında yaratıcılığı da geliştiren bir
şey ve daha önemlisi, duygu dü-
zenleme becerilerini çok geliştiren
bir şey." diye konuştu.

Acar, ergenlik dönemindeki
öğrencilere bu süreçte sportif faa-
liyetlere yönelmeleri ve merak
duydukları sanat dallarıyla ilgi-
lenmeleri önerisinde bulundu.

Kaynak: AA

Yaz tatilinde öğrencilere dijital
okuryazar olmayı öğrenmelerini öneriyor

Osmaniye’yi TFF
3. Lig’de temsil eden
Osmaniyespor Fut-
bol Kulübü, yeni
sezon öncesi ciddi
sorunlarla karşı kar-
şıya kalırken, İYİ
Parti Osmaniye İl
Teşkilatı kulübe des-
tek olmak amacıyla
Sarı Yeşil Taraftarlar
Derneği’ni ziyaret
e�i. Ziyare�e, kulü-
bün yaşadığı yöne-
tim boşluğu, tesis
eksiklikleri ve stad
sorunu gündeme ge-
tirildi.

Ziyarete İYİ Parti
Osmaniye İl Başkanı
Serat, Merkez İlçe

BaşkanıMustafa Tü-
lüce, Osmaniye Bele-
diye Meclis Üyesi
Dr. Nuri Yönet ve
parti yöneticileri ka-
tıldı. Parti heyeti, ku-
lübün mevcut
durumunun hem
şehir kimliği açısın-
dan hem de sportif
gelecek açısından
kaygı verici oldu-
ğunu vurguladı.

Stadı Yok,
Yönetimi Yok

Ziyare�e öne
çıkan konulardan
biri de 6 Şubat dep-
remlerinde yıkılan
6.500 kişilik Osma-
niye Stadı'nın yeni-

den inşa edilmemiş
olmasıydı. Projesi ta-
mamlanmış olma-
sına rağmen, stadın
halen ihaleye dahi
çıkmamış olması,
kulübün belirsizli-
ğini derinleştiriyor.
Ayrıca, Osmaniyes-
por FK’nın hâlâ bir
yönetime sahip ol-
maması, teknik di-
rektör atamasının
yapılmamış olması
ve futbolcuların ka-
lacak yerinin bile
belli olmaması dik-
kat çekti.Yeni sezon
öncesi lige katılım
bedelinin yatırıldığı
bilgisi alınırken,

kulüp cephesinde
henüz herhangi bir
somut adımın atıl-
mamış olması, hem
taraftarların hem de
kamuoyunun tepki-
sini çekiyor.

Taraftarlardan
Konaklama Talebi
Ziyaret sırasında

Sarı Yeşil Taraftarlar
Derneği Başkanı Bil-
gin Gürbüz , Osma-
niyespor Taraftarlar
Derneği Başkanı
Bekir Esen ve dernek
yöneticileri de hazır
bulundu. Gürbüz,
takımınmaçlarını bu
sezon Cevdetiye’de
oynayacağını belir-

terek, “Takımımıza
sahip çıkacak, omuz
verecek bir yapı
oluşturulmalı. Cev-
detiye’de bulunan
Gençlik Spor Mü-
dürlüğü’ne ait te-
siste takımın
konaklamasını isti-
yoruz” dedi.

“Bu Şehre Bu
Durum
Yakışmıyor”

İYİ Parti Osma-
niye İl Başkanı Serat
ise yaptığı açıkla-
mada, “Osmaniyes-
por bu şehrin ortak
değeri, siyaset üstü
bir kimliğidir.Ancak
bugün ne stadı ne

yönetimi ne de ko-
naklayacak yeri var.
Bu durum Osmani-
ye’ye yakışmıyor.
Tüm yetkilileri ve iş
insanlarını bu ku-
lübe sahip çıkmaya
davet ediyoruz” ifa-
delerini kullandı.

İYİ Parti heyeti,
O s m a n i y e s p o r
FK’nın sadece spor-
tif değil, sosyal ve
kültürel anlamda da
önemli bir değer ta-
şıdığına işaret ede-
rek, kulübün
sahipsiz bırakılması-
nın kabul edilemez
olduğunu dile ge-
tirdi. Haber Bülteni

İyi Parti’den Taraftarlar Derneğine ziyaret
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